



Bardu Jeger- og Fiskerforening

Møtereferat

BJFF, styremøte nr. 6 /2025

Styremøte på Steiland 23.sept kl 19:00

Tilstede: Brita Martinsen, Maren Andrea Rognså, Kim andre Malmo, Svein Kasper Solli, Fredrik Josefsen, Guro Sørli, Merethe Lundberg og Ivar Omsted,

Forfall: Knut Eide, Roy Steinar Hansen, Sissel Motrøen

Sak 38/25 Godkjenning av referat fra forrige møte.

Referat godkjent.

Sak 39/25 Innkommen post og aktuelle saker:

Medlemsfest, vi går for lørdag 15.november. Legge ut en tidlig varsling på hjemmesiden om å holde av datoen, Ivar bestiller Viking så vi er sikre på nok plass, Ivar bestiller mat. Styret vurderer om vi skal ha noen form for underholdning/ foredrag.

Vi arrangerer «Hele Norge spiser ute» søndag 19.oktober kl 1300-1500 på Steiland. Brita er arrangementsansvarlig, Ivar, Guro og Maren kan støtte. Grilling og fyr i bålpanna, evt inne i Slottet hvis kaldt. Elgsodd.

Hvor lagres båtene i vinter?

Sak 40/25 Status økonomi

Saldo pr 26.08.2025:

- | | |
|--------------|-----------|
| • Sparekonto | 994 723,- |
| • Brukskonto | 526 270,- |

• Fond:	401 563,-
• Til forfall	39 000,-
• Utestående	91 000,-

Regnskap for 2.kvartal gjennomgått. Vi ligger godt an ift budsjett, noen større utgifter på enkelte poster enn budsjettert samt noen større inntekter enn budsjettert på andre poster.

Sak 41/25 Status fra utvalgene

Se under:

Sak 42/25 Eventuelt

Intet

Sak 43/25 Neste styremøte

Neste styremøte blir tirsdag 21.oktober kl. 1900 på Steiland.

Status skyte utvalget 26.08.2025

1. Hva har skjedd i perioden:
 - a. ~~Møte med skyteutvalget sist gjennomført 23.04.2025.~~
 - b. Dugnad 24.09 gjennomføres med ett par stykker. Tømming av søppel.
 - c. 27.08.2025 tak og avløp ferdig Musa og Kim.
 - d. Skytedag for damer Lørdag 6.sept
 - e. KM JT/STI 7.sept
 - f. Ammo 30-40 esker hos SØF. Leirduer-tomt for vivaz har 2 paller corsiva duer igjen.
 - g. DØR kjøpt/PORT funnet rimelig alternativ på nett/ISOLERING og Platelegging Musa med skolen ordner.
 - h. Nedstenging dugnad gjennomføres 08.10.2025
2. Hva skal skje kommende periode:
 - a. LK stevne 4-5 Okt.
 - b. Dugnad 08.10.2025. Fokus plukke leirduer/rengjøre og etterfylle utkaster hus. Stenge sporting. Kaste søppel.
 - c. Tirs 16/10 hagleskyting m. ungdomsskolen.
 - d. WIFI
 - e. **Melde inn stevner**
3. Evt behov for styrets avklaringer/ godkjenning:
 - a. Kjøpe leka og armering, B30, dører.
 - b. **Bestille skudd/leirduer. Slår sammen bestilling for narvik,harstad,målselv og bardu for kvantumsrabatt og billigere frakt. Trenger å beslutte mengde skudd/leirduer. Foreslår copy paste fra i fjord. + 1 palle leirduer.**
 - c.
4. Fremtidige Ønsker:
 - a. Hagle instruktør del II kostnad 4000 pr. pax.

STATUS NNVM (til styremøte 27.05.2025)

Økonomi:

Kapitalkonto 197 000

Driftskonto: 800 000

Utestående kundefordringer: Ca 150 000

Kasse: 37 000

Status: Overskudd på 894 000, gjenstående kostnader ca 360 000

Til foreningene: 150 000, evt resterende etter julemøtet.

Hart solgt noe utstyr: Lavvo, Restaurantrtelt og vannrør.

Har noe utestående fra Reistadløpet - pågående sak. (Skade stenger)

Evaluerer etter årets messe:

Mye gode tilbakemeldinger. Utstillere føler seg godt ivaretatt og at vi som jobber på messa er tilgjengelige. Det kom også forslag til forbedringer.

Bør jobbe med bedre samarbeid med lokalt næringsliv. F eks ikke noen utesteder som er åpen når de er ferdig fredag kveld. Fin anledning til å kunne treffe andre utstillere m.v.

I 2026 er det 40 år siden NNVM ble arrangert for første gang. Ble ikke arrangert under covid.

Dugnadslistene må jobbes med i forhold til antall personer. Hvor mange er det behov for på valt? Lengde på vakter? Arbeidsoppgaver....

Arbeidet med foredragsholdere for 2026 er i gang (idémýldringsstadiet).

Se på mulig tema for messa.

Det blir troikaevaluering 23. oktober kl 1800. Salangsdalen JFF som arrangerer.

Status eiendomsutvalget 26/8 2025:

- **Hva har skjedd i perioden**
 - Utleie av hytter og båter iht info fra org sekretær.
- **Hva skal skje i kommende periode (resten av året)**
 - Rundvask Toppen
 - Ivar legger ut på nett
 - Rundvask Steiland, inkl Slottet
 - **Før nyttår** – vi ber inn til dugnad
 - Hiver salongmøbler vi ikke ser nytten i
 - Skrape og male huset på Steiland
 - **Knut Eide ser om dette kan gjøres av Tindra, men blir ikke før til våren.**
 - Anskaffe og montere 12 volt kjøkkenvifte på Maritstua Gebna
 - Tas på en vintertur
 - Marius foretar krattrydding ifm naustet – **bekreftet**
 - Scooterdisp må gjelde for sesongen, og ikke være linket til rekreasjonsløypenes åpningstider
 - Ivar ser på dette ifm søknadsinnsendelse
 - Det må kjøres inn ved/hogges ved til Gamas **og Gebna** neste vinter
 - **Verktøysett på alle båter må gjennomgås**
 - **Tinekabel Toppenhytta i prosess.**
- **Behov for styrets avklaring/godkjennelse:**

- Kjøkkeninnredning Gamas bør fornyes. Vurdere å sette av penger på neste års budsjett
- Møterommet på Steiland utrustes med møtebordløsning som gjør det mer egnet til å kunne omkonfigureres til «klasserom». Vurdere å sette av penger til bord. Stoler har vi.
- Levere kalesjen på storbåten til vedlikehold. Det er to glidelåser som må skiftes, ellers ser den relativt bra ut. Budsjettforslag 4000,-

Status jaktutvalget September

Status kvinneutvalget 26/8:

1. Hva har skjedd i perioden?

- 6.september avholdt vi skytedag for damer på leirduebanen. Det var 9 deltakere (ikke en eneste fra Bardu). Deltakerne var medflyttere fra forsvaret og noen tilreisende. Kim støttet som instruktør og Christian Larssen ble også med som instruktør. Heidi og Caroline fikk mye gode tilbakemeldinger fra fornøyde damer som syntes tilbudet var helt supert og skulle følge med videre for andre arrangementer. Instruktørene fikk også svært mye skryt etter dagen! Dagen ble avsluttet med en lavterskel skytekonkurranse hvor vinneren stakk av med premie.

2. Hva skal skje i kommende periode?

- Helgen 19-21.september avholdes jakthelg for kvinner med overnatting på toppenhytta. Interessen rundt dette har vært enormt. De åtte plassene ble satt svært fort, det har vært flere på venteliste og u.t har fått henvendelser på sms, mail og telefon jevnlig de siste 2-3 ukene om det er flere plasser ledige. Jevngangeren er at de ønsker flere slike arrangement. Jaktområdene rundt toppenhytta (som er enkle å gå til og fra daglig) ble raskt fulle slik at det er uvisst om alle får jakte, det gjenstår å se og er noe vi bør tenke på til neste år ved en eventuell ny tur.

- Torbjørn Berglund har sagt ja til å være instruktør på pølsekurs. Heidi tar kontakt med han snarlig for avklaring om helg som kan fungere, per nå er første helgen i november mulig.

3. Behov for styrets avklaring/godkjennelse:

Ingen.

Status fiskeutvalget 26/8

1. Hva har skjedd i perioden:

Fiskeutvalget har ikke hatt aktivitet siden sist møte. Brita har igangsatt sending av fisker fra Altevann, stor takk til henne.

2. Fiskeutvalget må ta inn båt fra Altevann og Setervannet (gjerne innen ukas slutt).
3. Ingenting fra styret trenger avklaring.